
              11 april 2022 
   

Jeugdraad: Algemene vergadering 

Aanwezig: Stien Vanaerde (KLJ Pelmo), Tonia Van Merhaeghe (Knipoog), Margot 
Naessens (KLJ Wortegem), Isabelle Van den Dorpe, Silke Van der Schaeghe. 

Afwezig: Tayko Vansteenbrugge (Speelkriebels), Emma Merchie (Speelkriebels), 
Amber Boiserie (Speelkriebels),  Arthur Moerman (KLJ Wortegem), Jana 
Verbrugge (KLJ Pelmo), Johan De Waele (GBS De Kouter), Laurence De Zutter 
(VBS ’t Hinkelpad), Els Bostyn (VBS De Sterrenboom), Elena De Ridder (KLJ 
Wortegem). 
 

  
1. Goedkeuring vorig verslag 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Afgelopen en komende evenementen 
a. EHBO voor leiding 

Heel jammer dat het niet met praktijk was, we hebben liever de helft theorie en de helft praktijk.  

We kunnen eventueel een beetje vroeger starten, bijvoorbeeld om 18u00, en theorie en praktijk op 
één avond organiseren. We willen dit graag  afwisselen met reanimeren. 

Zou het mogelijk zijn om twee leiders een sessie te laten volgen om een EHBO-certificaat te 
behalen? 

De ambrassade heeft een interessante workshop samen met de brandweer over jeugdlokalen en 
brandveiligheid, misschien is dit ook interessant om eens te volgen?  

We luisteren bij de brandweer of het mogelijk is om nog eens langs te komen bij KLJ Pelmo voor een 
nieuw brandweerverslag.   

b. Pretparkuitstap 

Alle documenten werden doorgemaild naar Stien en Kato, de papieren versie heeft Margot mee.  

3. Kindvriendelijke gemeente: visie & actieplan 

We vinden het heel belangrijk om extra aandacht te hebben voor kinderen en jongeren die we 
moeilijker bereiken. We merken dat jongeren die in de lagere school niet in Wortegem-Petegem 



naar school zijn gegaan, weinig contacten hebben in de gemeente. We vragen dus extra aandacht 
voor die kinderen.  

De acties rond veilig mediagebruik vinden we belangrijk, maar we vinden dat we niet enkel mogen 
focussen op het vijfde en het zesde leerjaar. Ook jongere kinderen uit de basisschool komen hier al 
mee in contact, dus we willen vragen om ook hen niet te vergeten. 

Het klasgesprek rond mentaal welzijn vinden wij een heel goede en interessante actie om jonge 
tieners voor te bereiden op de jaren in het middelbaar. In het dagboek is het ook interessant om 
enkele pagina’s rond zelfreflectie toe te voegen.  

We staan twijfelachtig tegenover het beloningssysteem om kinderen te motiveren om met de fiets 
of te voet naar school te komen. We denken dat dat gemakkelijk omzeild kan worden door de 
leerling enkele meters van de school af te zetten, of door toch in te checken ook al zijn de leerlingen 
met de auto. We geloven dat er goedkopere manieren zijn om kinderen te stimuleren om met de 
fiets, te voet of al carpoolend naar school te komen.  

Bij het openbaar vervoer vinden we dat er niet per se problemen zijn met de infrastructuur van de 
bushaltes, maar eerder met de slechte verbindingen. We missen een verbinding tussen Wortegem 
en Anzegem.  

Bij de trage wegverbindingen, zouden we het interessant vinden als deze wegen ook verlicht kunnen 
worden. De marktwegel ligt er momenteel niet alleen slecht bij, het is ook heel erg donker om daar 
’s avonds te passeren. 

We merken dat de sporthal een heel belangrijke plaats is voor tieners, maar we missen daar een 
openbaar toilet. We zien daarnaast ook kansen in het BMX-parcours, maar het ligt er momenteel 
heel erg slecht bij.  

We zijn tevreden met deze toekomstgerichte strategie, en hopen dat de acties vlot gerealiseerd 
kunnen worden. 

 

Volgende vergadering: dinsdag 28 juni zomerdrink jeugdraad 


